

TABLE OF CONTENTS 目 录

在线监控技术在软钢臂系泊系统完整性管理中的应用研究

Research on the Application of Online Monitoring Technology in the Integrity Management of the Soft Steel Arm Mooring System

李诚 607

基于 STM32 的汽车方向盘转角检测系统设计

Design of Automobile Steering Wheel Angle Detection System Based on STM32

谈格, 蔡敏 613

基于 PCA 的 Bayes 分类器应用于心电图临床诊断

Naive Bayes Classifier Based on Principal Component Analysis Applied to Clinical Diagnosis Decision of ECG Data

闵杰青, 李昕洁, 蒋嘉欣, 蒲应明, 李向娟, 刘凯华, 曾敬勋, 刘学承 622

企业智慧集采数字化管理平台建设应用研究

Research on the Construction and Application of Enterprise Intelligent Centralized Purchasing Digital Management Platform

杨蕾, 赵耀, 齐睿 634

工业设备维修知识图谱构建与应用

Construction and Application of Industrial Equipment Maintenance Knowledge Graph

瞿智豪, 胡建鹏, 余思源, 黄子麒, 王枭雄 644

基于 GCC 的 C 语言抽象语法树重建与可视化研究

Study on AST Reconstruction and Visualization of C Language Based on GCC

林渤, 王枭雄, 胡建鹏 654

基于多传感器和 Android 的老人安全智能监护系统

The Elderly Safety Intelligent Monitoring System Based on Multi-Sensors and Android

尤彦辰, 孙果稼, 冯泽霖, 吕军 661

基于 PLM 管理共图参数系列件

Share Diagram Parameter Serial Parts and Components Management Based on PLM

杜兵兵, 马春娜, 尹义玲, 姜鹏 670